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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL  CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
__________________________________________________________________________ 
 
Identificació de la sessió  
Data: dimecres, 15 de desembre de 2010 
Horari: 21.00h  a 22.40h 
Lloc: Seu del Consell de Poble  
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble:  
Manel Bueno, president del Consell de Poble 
Eudald  Puig, vocal i representant de la Junta de Compensació de Royal Park 
José Antonio Santos, vocal i portaveu de l’àrea de Seguretat Ciutadana  
Jesus Liñan, vocal i portaveu de l’Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones  
Pascuala Agulló, vocal 
Òscar Rubio, vocal  
Carme Lluís, vocal  
Dolors Lechuga, regidora de CIU 
Esther Prat i Ibern, en qualitat de secretària accidental 
 
Veïns i veïnes de la Batllòria:  
Lluís Sánchez, Carme Garcia, Jaume Moré, Marta Soro, entre d’altres 
 
Excusen l’assistència: 
Jordi Gómez, vicepresident del Consell de Poble 
Eduard Vallhonesta, vocal i portaveu de l’Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Raquel Marmolejo, vocal  
Joan Sánchez, vocal i portaveu de l’Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Cristina Gálvez, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
Josefa Übeda, vocal 
 
Ordre del dia:  

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior  
2. Informació sobre la reunió dels possibles usos de l’escola vella alliberada 
3. Informació sobre la Festa Major d’Hivern 
4. Seguiment i control de les diferents àrees del Consell de Poble 
5. La veu del Ciutadà  
6. Precs i preguntes  

 
Desenvolupament de la sessió: 
  
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
El president demana als assistents si hi ha alguna esmena a l’acta de la sessió anterior. L’acta 
s’aprova. 
  
2. Informació sobre la reunió dels possibles usos de l’escola vella alliberada 
El president informa que la majoria de representants de la permanent del Consell  van assistir a la 
reunió de la comissió transversal del passat  24 de novembre. En aquesta reunió es van presentar 
diferents alternatives d’ús: espai per als joves, dispensari mèdic, escola bressol, espai per a les 
entitats; la proposta que s’acordi convindrà que sigui consensuada tal i com va manifestar l’alcalde 
en el transcurs de la reunió del dia 24. Totes les alternatives són viables, unes més costoses que 
les altres i com a president no vol prendre part en cap de les diferents alternatives.  
 
En aquest sentit, passades les festes de Nadal es convocarà la comissió transversal per tal de 
plantejar l’acord. Si no hi hagués consens convindria fer una consulta a la població de la Batllòria.   
 
Hi ha entitats diverses implicades i, sovint, dins la mateixa entitat no tothom té el mateix parer. Hi 
ha dues postures clares: joves i nens i, dispensari mèdic. 
 
L’Òscar Rubio el replica dient que  l’informe no conclou aquestes propostes.   
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El president exposa que així és, l’informe tècnic és més generalista en relació als possibles usos. 
Però la discussió de la comissió va anar centrada, especialment, en aquestes dues alternatives. El 
mateix alcalde va dir que el tema de l’escola bressol no estava molt concretat i que, si calia, es 
podien analitzar millor les dades.  Insisteix que com a president no vol prioritzar ni descartar cap 
alternativa; cal valorar-ho tot. La Unió Batllorienca donarà alternatives/usos diversos però no podrà 
ser utilitzar de manera específica per a les entitats, els joves no tenen cap espai específic i no 
saben massa què fer. A Sant Celoni els joves disposaven d’un equipament específic que ara no 
existeix... 
 
Lluís Sánchez diu que fa uns anys a la Batllòria hi havia una escola bressol i que el PSC de Sant 
Celoni la va treure.  
 
Òscar Rubio diu que caldria plantejar-se també l’ESO a la Batllòria. 
  
Eudald Puig considera que hi ha poc consens, que serà difícil l’acord  i que serà primer la Unió 
Batllorienca que la possibilitat d’utilitzar l’antiga escola.  
 
Pasquala Agulló pregunta si hi ha autorització per fer el dispensari mèdic. 
 
Dolors Lechuga diu el Departament d’Educació donarà autorització quan es conegui l’ús que es vol 
donar a l’equipament. Per desafectar l’equipament el Departament demana l’ús que se´n farà.Té la 
sensació que amb tanta discussió hi ha poc interés. 
 
Òscar Rubio diu que cal prioritzar els usos en funció de les necessitats. 
 
José Antonio Santos diu que cal tenir en compte tot els col·lectius i les necessitats. L’Ajuntament 
no ha fet  un estudi social.  
 
Dolors Lechuga diu que es va fer  un informe tècnic en base a la demanda que feia el Consell de 
Poble de diferents propostes/usos. La sol·licitud que el president del Consell de Poble va fer a 
l’alcalde es que es redactés un informe tècnic en relació al dispensari mèdic, escola bressol, espai 
per a joves i espai per a entitats. 
 
El president considera que hi ha un col·lectiu que està en contra de “espai” per a joves. Demana 
que hi hagi consens  però serà difícil perquè hi ha gent que s’oposa a la proposta d’ús en funció de 
qui la planteja. 
 
Jesús Liñan opina que el president no pot anar afirmant que hi ha mig poble en contra del 
dispensari. 
 
El president diu que es van reunir amb vint persones  de les quals la meitat van manifestar que no 
volen un dispensari; pensa que aquesta dada és prou concloent. 
 
Dolors Lechuga diu que ningú ha dit que no a l’escola  bressol, però que no hi ha prou infants. Hi 
ha problemes molt greus de finançament i sostenir-ho només amb quotes de les famílies i 
aportacions de l’ajuntament no és viable, ara per ara el Departament d’Educació no garanteix el 
finançament de les escoles bressols de nova creació. 
 
El president opina que l’alcalde va dir que l’informe tècnic en quant a l’escola bressol no estava 
detallat. Li sorprèn que la regidora no doni opció a plantejar un servei mancomunat d’escola 
bressol.  
 
Dolors Lechuga respon que plantejar un servei mancomunat vol dir pagar a parts, en aquest cas 
Gualba i Riells ja tenen escola bressol.  
 
El president diu que els infants de Sant Celoni podrien venir, si s’escau, a la Batllòria.  
 
Dolors Lechuga informa que Sant Celoni té coberta la necessitat de places d’escola bressol i el 
que planteja el president ara per ara no és viable.  
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El president proposa que l’ajuntament faci, al més aviat possible, la tramitació per desafectar 
l’aulari i passades les festes la comissió transversal en determini, per consens, l’ús. Si s’escau, cal 
fer una consulta a la població.  
 
El president diu que convindran diners per condicionar l’espai i aquest no serà un aspecte gens 
senzill pel context econòmic actual i perquè les eleccions municipals estan a tocar. 
 

 
3. Festa Major d’Hivern  

 
El president informa que els programes de festes es consensuen entre l’àrea de Cultura, el Consell 
de Poble i les entitats de la Batllòria, la qual cosa fa que la feina sigui reeixida i molt ben 
gestionada.  
 
Tot seguit fa un repàs genèric del programa d’actes:   
 

• Exposició dels 20 anys del gegants al centre Cívic del carrer Major 
• El correfoc proposat pels joves 
• Orquestres i DJ , pensant en totes les edats  
• Com a novetat, el dissabte 18 de desembre s’han combinat els actes tradicionals amb la 

Fira de Nadal. Enguany la fira serà de tot el dia, s’iniciarà a les 10 del matí i es tancarà  a 
les 8 del vespre. A més dels 17 a 20 firaires hi haurà una exhibició conjunta de dos joves 
creadors de Sant Celoni: Marc Rodellas, pastisser i guardonat recentment, i Carles 
Fontanillas, mestre en l’art flora. L’organització d ela fira va a càrrec de diferents persones 
del Consell de Poble. 

• El mateix dissabte 18 de desembre es faran les portes obertes de l’escola Montnegre, i al 
pati de l’escola s’han programat sardanes, l’animació infantil i el vermut popular.  

• Diumenge al matí hi haurà la ballada de gegants i el parc d’infantil que enguany 
s’instal·larà tot el dia.  

 
A  més d’aquests actes, hi ha tres premis per engalanar les cases amb motius nadalencs. 
 
Pel que fa a les activitats vinculades a la festa de Reis: el dia 2 de gener a la tarda, hi haurà el 
patge al Centre Cívic perquè Can Bruguera està en obres. En quant a la cavalcada del dia 5 de 
gener,  es planteja un recorregut diferent i els Reis arribaran des del pas soterrat.  
 
Així mateix, s’han col·locat llums i rètols de Bones Festes i també hi l’arbre de Nadal col·locat i 
amb llums.  
  
Dolors Lechuga pregunta on s’ha col·locat l’arbre de Nadal.  
 
El president respon que a la placeta, prop del bar El Temple. 
 
Marta Soro demana si l’arbre es pot plantar i que quedi de manera fixe a la placeta.  
 
El president creu que la proposta es pot plantejar. Està en un test però es pot valorar si es pot 
plantar allà mateix on està.   
 
4. Seguiment i control  de les diferents àrees del Consell de Poble 

 
El president informa que el proper 22 de desembre s’ha convocat un Ple ordinari i, entre d’altres, hi 
ha un punt de l’ordre del dia que proposa la recepció de ña urbanització de Royal Park. 
 
Així mateix, pel que fa a la comissió d’espai públic ell mateix i el portaveu de la Comissió, Joan 
Sánchez, han traslladat a l’àrea temes diversos que s’atendran properament.  
 
José Antonio Santos,  portaveu de l’Àrea de Seguretat Ciutadana, valora que la prova de sirenes 
del dimarts 14 de desembre va anar molt bé.  
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Dolors Lechuga valora que el resultat d’enguany ha sigut millor que l’edició anterior, La sirena 
col·locada a Riells i Viabrea ha ajudat molt als bons resultats de la Batllòria i la climatologia  també 
va ser molt favorable. Des dels 19 punts d'observació establerts, 3 més en aquesta ocasió -
benzinera Repsol, carretera de Campins i l'Hotel Sant Celoni-  es va aconseguir un nivell de 
recepció general correcte. Tanmateix, considera que cal millorar un parell de punts la zona de la 
benzinera Repsol, tocant a la porta de Ponent,  o al centre de la Vila, a l'alçada de la Policia Local i 
que es fa necessària la col·locació d’una nova sirena.   
 
Dimarts passat les sirenes es varen activar des del CECAT, en la prova anterior es varen activar 
des de l’ajuntament. De tota manera la sirena de Riells no es pot activar des de l’ajuntament i 
s’estan fent gestions perquè això sigui possible.   
 
El president afegeix que la prova de sirenes es fa cada sis mesos. El protocol d’emergències 
estableix que en cas de risc químic sigui el CECAT activa directament les sirenes però si fos el cas 
l’ajuntament pot activar per separat les diferents sirenes que hi ha al municipi. 
 
Marta Soro pregunta quin protocol se segueix quan una empresa química detecta una fuita. 
 
El president respon que cada empresa té un protocol específic, en el cas que es sobrepassin uns 
paràmetres s’activa el protocol del CECAT.  
 
Marta Soro afegeix que fa un cert temps hi va haver una fuita de clor en una empresa química 
propera i que no es varen activar les sirenes. 
 
Dolors Lechuga informa que en aquell cas hi va haver un seguit d’errors.  En primer lloc el CECAT 
va informar a l’Ajuntament de Gualba enlloc de l’ajuntament de  Sant Celoni perquè considerava 
que l’empresa Carburos Metálicos era del terme municipal de Gualba.  Per altra banda, l’empresa 
té uns sensors per detectar fuites que no es varen activar; actualment n’hi ha més i distribuïts a 
més nivell.  
 
El president informa que el Pla d’Emergències per Risc Químic es va iniciar el 2006, poc a poc 
s’ha anat millorant i la gent cada cop està més conscienciada.  Afegeix que Carburos Metalicos és 
una empresa molt perillosa, però que alhora té unes mesures de seguretat i ambientals molt 
severes. Anys enrere les empreses tapaven incidents, però ara és un requisit per l’ISO  la 
informació i comunicació de qualsevol incident.  Considera que hi ha una prevenció molt 
exhaustiva.  
 
Marta Soro replica i diu que la prevenció no és exhaustiva. 
 
Jesús Liñan considera que les mesures de prevenció són molt exhaustives, a vegades  depèn de 
la persona o de les circumstàncies. A Carburos  Metálicos hi ha un col·lectiu intern de prevenció.  
 
El president diu que és molt important la transparència i la prevenció, hi ha molta sensibilitat en 
relació a aquests temes.  
 
José Antonio Santos continua la seva intervenció exposant altres aspectes de la comissió de 
seguretat. Exposa que hi ha una queixa d’un veí dient que aparquen camions davant de casa 
seva, a la zona del camp de futbol.  
 
Dolors Lechuga demana si les fotos que ha presentat el veí juntament amb la instància tenen data. 
Afegeix que s’ha parlat amb la persona afectada, que la policia està fent  un seguiment i, ara per 
ara,  no s’ha vist cap camió. Els camions aparquen en una zona autoritzada.  
 
El president considera que si es segueix produint aquesta situació, caldria plantejar alguna mesura 
perquè no aparquin els camions en aquella zona.  
 
Dolors Lechuga considera que caldria valorar si aquesta situació es dóna al migdia, ja que llavors 
el treballador aparca per anar a dinar i no ho fa davant de cap habitatge. Insisteix que s’està fent 
un seguiment i no s’ha trobat cap infracció. 
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El president demana informació d’una actuació “redada” realitzada al bar El Temple. 
 
Dolors Lechuga informa que va ser una baralla produïda per un noi que va fer un robatori fa uns 
mesos. Va anar al bar, es va produir una baralla, però els mossos no van poder trobar-lo. 
 
El president sol·licita informació sobre  el dispositiu de seguretat que es preveu per als dies de 
Festa Major.  
 
Dolors Lechuga informa que es seguirà el mateix procediment que es fa a Sant Celoni quan hi ha 
activitats festives. Durant la nit el cotxe patrulla estarà instal·lat a la Batllòria de manera fixe  i 
intervindrà a la zona de la carpa en el cas que la tècnica de cultura ho requereixi (s’evita que la 
policia local o mossos estiguin en el recinte on hi ha el concert).   
 
  
5. La veu del ciutadà 

 
Jaume Moré diu que  les basses d’aigua davant la Roca Umbert són cada cop més grans. 
 
 Dolors Lechuga informa que s’estan fent gestions per tal que el propietari resolgui el problema. 
  
Jaume Moré també demana informació de la zona d’aparcament del c/ Escoles. Es pot plantejar 
una alternança per tal que s’aparqui cada quinze dies en una banda.   
 
Dolors Lechuga diu que plantejar que s’aparqui cada quinze dies en una banda confón i cada cop 
s’està evitant més. S’està valorant la possibilitat que s’aparqui només en una banda. 
 
El president diu que cal recollir el parer dels veïns i prendre una decisió i que potser caldrà 
replantejar l’estudi de mobilitat perquè déu n’hi do les voltes que cal donar a vegades per anar 
d’una banda a l’altra. 
 
Des de  la comissió de Seguretat del Consell de Poble s’han traslladat alguns aspectes a la 
comissió de mobilitat. 
 
Jaume Moré diu que el cartell del carrer Camí del Rec s’ha col·locat malament i no es veu. 
 
Sense cal altre tema a tractar, es clou la sessió a les 22.40 de la nit.  
 
 

Esther Prat Ibern 

 en qualitat de secretària 

 

      vistiplau     

 

Manel Bueno Martínez 

President del Consell de Poble 

 

 


